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Spørgsmål nr. S 212 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til:  

Dato: 15. november 2021 

Stillet af: Mona Juul (KF)  

Finder ministeren det hensigtsmæssigt, at der er flere fremherskende 

beregningsmetoder, eksempelvis PEF og C-LCA, til produkters klimaaftryk, 

men ingen udmelding om hvilken beregningsmetode, der anbefales fra 

Fødevareministeriets side, på bekostning af, at virksomheder ikke ved, hvilke 

dokumentationskrav de møder for at kunne handle med det offentlige?  

(Spm. nr. S 212). 

Begrundelse 

Ingen. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mona.Juul@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

 

Offentligt

Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget 2021-22


	Begrundelse

